



For immediate release

La version française suit

4-H Canada names Todd Klink as 2026 Honorary Member Recipient

Ottawa, ON, July 16, 2026 – 4-H Canada is pleased to announce Todd Klink as the recipient of the 2026 4-H Canada Honorary Member Award, the organization's highest honour. The award recognizes Klink's exceptional leadership, decades of volunteer service, and enduring commitment to youth development, agriculture, and the 4-H movement in Canada. A proud 4-H alumnus, Klink has spent decades advancing opportunities for young people to build the leadership, confidence, and life skills they need to thrive. His contributions at all levels of 4-H have helped strengthen communities, inspire volunteers, and shape a lasting legacy for 4-H in Canada.

As a Trustee and later Chair of the Canadian 4-H Foundation, he provided thoughtful, collaborative leadership through key initiatives that expanded the Foundation's reach and strengthened support for young people across the country.

"Todd exemplifies the very best of the 4-H spirit," said Robert Larsen, Chair of the Canadian 4-H Council, "He has strengthened our organization in immeasurable ways. Through his vision, generosity, and dedication, he has helped ensure that future generations of young Canadians will continue to benefit from the opportunities that 4-H provides."

Among his many contributions, Klink played a leading role in developing the Canadian 4-H Foundation's *Tomorrow Needs 4-H* campaign. Recognizing the importance of sustainable support for future generations, he helped create and launch the national fundraising initiative and his vision and advocacy helped inspire donors, partners, and alumni to invest in the future of 4-H and the young leaders it serves.

Klink has been a steadfast champion of youth leadership throughout his career with Farm Credit Canada, where he currently serves as Chief Purpose Officer.

As an example, Klink has been instrumental in supporting the FCC Club Fund, which has contributed more than \$1 million to grassroots 4-H clubs and projects. These investments have expanded access to meaningful programming and resources, helping more young people benefit from the hands-on learning experiences that define 4-H.

Klink also represented 4-H Canada during the 2017 Global 4-H Summit, helping to showcase Canadian leadership in positive youth development, build international partnerships, and share best practices with 4-H organizations around the world.

"I am truly honoured to receive this recognition from 4-H Canada," said Todd Klink. "for generations, 4-H has helped young people discover their strengths, build lifelong skills, and develop a sense of purpose and belonging. The impact of those experiences extends far beyond the club years shaping future leaders, volunteers, and community builders."

Known for his calm demeanour, authenticity, and ability to bring people together, Klink has earned the respect of colleagues, volunteers, staff, and youth alike. His inclusive leadership style has fostered collaboration, encouraged innovation, and inspired countless volunteers to strengthen the 4-H movement in their own communities.

- 30 -

About 4-H Canada

For over a century, 4-H Canada has been one of the most highly respected positive youth development organizations in Canada. 4-H in Canada has over 19,000 members and more than 6,500 volunteer leaders. Our goal is to help young Canadians "Learn To Do By Doing" in a safe, inclusive and fun environment. We believe in nurturing responsible, caring and contributing youth leaders who are committed to positively impacting their communities across Canada and around the world. To learn more about 4-H Canada, please visit 4-h-canada.ca and follow our [Facebook](#), [X](#) and [Instagram](#) pages.

For more information, please contact:

Ana-Julia Reis
Communications Officer
4-H Canada
areis@4-h-canada.ca

Pour diffusion immédiate

4-H Canada nomme Todd Klink récipiendaire du titre de membre honoraire 2026

Ottawa ON, le 16 juillet 2026 – 4-H Canada est fier d'annoncer que Todd Klink est le récipiendaire du Prix de membre honoraire des 4-H du Canada 2026, la plus haute distinction décernée par l'organisation. Ce prix souligne son leadership exceptionnel, ses décennies de bénévolat et son engagement indéfectible envers le développement des jeunes, l'agriculture et le mouvement des 4-H au Canada.

Ancien membre des 4-H du Canada, Klink consacre depuis des décennies son temps et son expertise à créer des occasions permettant aux jeunes de développer le leadership, la confiance en soi et les compétences essentielles à leur réussite. Ses contributions à tous les échelons du mouvement des 4-H ont contribué à renforcer les collectivités, à inspirer les bénévoles et à laisser un héritage durable aux 4-H au Canada.

À titre de administrateur, puis de président de la Fondation des 4-H du Canada, il a exercé un leadership réfléchi et rassembleur dans le cadre d'initiatives clés qui ont permis d'accroître la portée de la Fondation et de renforcer son soutien aux jeunes partout au pays.

Parmi ses nombreuses réalisations, Klink a joué un rôle déterminant dans l'élaboration de la campagne *Tomorrow Needs 4-H* de la Fondation des 4-H du Canada. Conscient de l'importance d'assurer un soutien durable aux générations futures, il a contribué à concevoir et à lancer cette campagne nationale de financement. Sa vision et son engagement ont inspiré des donateurs, des partenaires et des anciens membres à investir dans l'avenir des 4-H et des jeunes leaders qu'ils soutiennent.

Tout au long de sa carrière à Financement agricole Canada (FAC), où il occupe actuellement le poste de chef de la raison d'être (Chief Purpose Officer), Klink s'est imposé comme un ardent défenseur du leadership chez les jeunes.

À titre d'exemple, il a joué un rôle déterminant dans le soutien du Fonds pour les clubs FAC, qui a versé plus d'un million de dollars aux clubs et aux projets locaux des 4-H. Ces investissements ont permis d'élargir l'accès à des programmes et à des ressources de qualité, offrant à un plus grand nombre de jeunes la possibilité de profiter des expériences d'apprentissage pratiques qui sont au cœur des 4-H.

Klink a également représenté les 4-H du Canada lors du Sommet mondial des 4-H de 2017, où il a contribué à mettre en valeur le leadership canadien en matière de développement positif des jeunes, à établir des partenariats internationaux et à partager les pratiques exemplaires avec les organisations 4-H du monde entier.

« Todd incarne tout ce que représente l'esprit des 4-H », affirme Robert Larsen, président du Conseil d'administration des 4-H du Canada. « Il a contribué au développement de notre organisation de façons inestimables. Grâce à sa vision, à sa générosité et à son engagement, il a permis de faire en sorte que les prochaines générations de jeunes Canadiens puissent continuer à profiter des occasions qu'offre le programme des 4-H. »

« Je suis profondément honoré de recevoir cette distinction de 4-H Canada », a déclaré Todd Klink.

« Depuis des générations, 4-H aide les jeunes à découvrir leurs forces, à acquérir des compétences qui les accompagneront toute leur vie et à développer un sentiment d'appartenance et un sens des responsabilités. Les retombées de ces expériences vont bien au-delà des années passées au sein des clubs, en formant les leaders, les bénévoles et les bâtisseurs de collectivités de demain. »

Reconnu pour son calme, son authenticité et sa capacité à rassembler les gens, Todd Klink a gagné le respect de ses collègues, des bénévoles, du personnel et des jeunes. Son style de leadership inclusif a favorisé la collaboration, encouragé l'innovation et inspiré d'innombrables bénévoles à renforcer le mouvement des 4-H au sein de leurs collectivités.

- 30 -

À propos des 4-H du Canada

Depuis plus d'un siècle, 4-H Canada est l'un des organismes de développement positif des jeunes les plus respectés au pays. Les 4-H au Canada comptent plus de 19 000 membres et plus de 6 500 responsables bénévoles. Notre objectif est d'aider les jeunes Canadiens à « apprendre en faisant » dans un environnement sécuritaire, inclusif et stimulant. Nous croyons en l'importance de former des jeunes leaders responsables, attentionnés et engagés, déterminés à avoir une influence positive dans leur collectivité, partout au Canada et dans le monde. Pour en savoir plus sur 4-H Canada, visitez 4-h-canada.ca/fr et suivez-nous sur [Facebook](#), [Twitter](#) et [Instagram](#).

Pour plus d'information, contactez :

Ana-Julia Reis
Agente des communications
4-H Canada
areis@4-h-canada.ca



Stay Connected / Rester connecté
Toll Free / Sans frais : 1-855-759-1013
communications@4-h-canada.ca
4-h-canada.ca



[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Our Privacy Policy](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!